
Vážení priatelia,

Filmový klub v Banskej Bystrici začal svoju činnosť už v roku 1964, má svoju tradíciu, má
divácke zázemie a bohatú históriu, ktorú písalo nemálo nadšencov, ktorí venovali svoje sily,
voľný čas a niekedy aj osobné vzťahy práci s filmom. Preto dospieť k niektorým rozhodnu-
tiam nie je jednoduché a nemožno ich urobiť zo dňa na deň. Napokon ako štatutárny zástupca
viac než tisícdvesto tohtoročných členov Filmového klubu v Banskej Bystrici, po niekoľkých
diskusiách s výborom filmového klubu, so skupinkami divákov apo konzultácii s Výkonným
výborom ASFK som dospel k tomuto rozhodnutiu.
Filmový klub v Banskej Bystrici (podľa miesta premietania používajúci názov FK Europa)
ďakuje v mene svojich členov a všetkých divákov navštevujúcich predstavenia FK
spoločnosti Cinemax, ktorá po prevzatí firmy Europa Cinemas v Banskej Bystrici umožnila
filmovému klubu za nezmenených podmienok premietania a bez zvýšenia vstupného ukončiť
47.sezónu v roku 2011. Ďakujeme!
Po prekonzultovaní navrhovaných podmienok spoločnosťou Cinemax pre spoluprácu v roku
2012 sme dospeli k názoru, že zníženie premietacieho dňa na jeden v týždni a to stredu,
pričom u nás je viac navštevovaný a má dlhoročnú tradíciu práve pondelok, že zrušenie
fixného premietacieho času a distribúcia členských preukazov samotným kinom) sú pre náš
filmový klub neprijateľné podmienky.
Spoločnosť Cinemax už v desiatich mestách na Slovensku sprístupňuje divákom filmové
predstavenia aj artových filmových diel, ale atmosféru klubového premietania nespÍňa Ak
navštívim Cinemax v Košiciach, v Dunajskej Strede alebo v Banskej Bystrici, všade je to
rovnaký Max, všade je rovnaká ponuka v kine a na rovnako vyzerajúcej internetovej stránke ...
Filmové kluby vždy od svojho vzniku v šesťdesiatych rokoch minulého storočia až do
dnešných dní boli alternatívou k oficiálnej filmovej distribúcii a sieť Cinemaxov sa pomaly
stáva slovenskou oficiálnou sieťou, lebo kamenné kiná postupne zanikajú. Náš Filmový klub
v Banskej Bystrici od svojho založenia ponúkal alternatívne programy (dokonca aj počas
činnosti v multiplexe Europa Cinemas), ktoré dokázali prilákať stovky divákov a priniesli
filmovému klubu ocenenie Filmový klub roku 2007 aj Výročnú cenu ASFK za Filmový klub
roku 2009. Vždy sme boli alternatívou a chceme ňou aj zostať!
Necítime sa byť "členmi veľkej rodiny Cinemaxu", zdá sa nám , že strácame slobodu
rozhodovania a v tomto prepracovanom distribučnom systéme filmový klub ako taký nemá
svoje opodstatnenie
Z toho dôvodu sme sa rozhodli ukončiť k 31.12.2011. spoluprácu so spoločnosťou Cinemax
a premietanie v priestoroch kina.

Ďakujem za pochopenie a všetkým divákom prajem iba na vlastnej koži zažívať atmosféru
Kina Raj, hoc by to malo byť aj Najmenšie kino na svete.

S pozdravom
Ivan Polóny
FK Banská Bystrica


